
 
 

 

 

        

 

Protokoll Styremøte          
       Vår dato    Vår referanse 

       08.05.23   SIHK 10/23 
     

       SIHK-møte nr. 10/23 

Til stede:      

Tom Erik Augestad (TEA)         

Eric Bjørnstad (EB)    

Knut Vidar Giltvedt (KVG – Kun første 30 minutter)   

Monica Larssen (ML) 

Håvard Listaul (HL)    

Simen Kristiansen (SK)   

Ronald Rösler (RR) 

Kathryn Lee Hansen (KLH - Kun sak 40/23) 

 

Via Teams: 

Camilla Hovet (CH)  

 
Møtested: Klubbhuset 

Møtedato/-tid: Mandag 08 Mai, kl. 18:00-21:00 

 

AGENDA 
 

39/23  Godkjenne innkalling og saksliste                TEA 

 

Vedtak: Innkalling og saksliste for SIHK 10/23 godkjennes med 4 saker lagt til under 

eventuelt. Protokoll SIHK 9/23 godkjennes etter signering og publiseres på vår 

hjemmeside. 

 

40/23  Unntatt offentligheten     KLH/HL 

  

Vedtak: Unntatt offentligheten 

 

41/23  Status spillere U18 A-lag og B-lag    KVG/TEA 

Det er gitt muntlig "JA" fra 8 stk U18 spillere som skal spille på A-lag. 9-10 på 

A-lag. Totalt 17-18 stykker. 

 

God rekruttering på B-lag 

 

Det er gitt muntlig ja fra 6 stk U18 spillere. Dette er status per i dag. For å i det 

hele tatt og ha ett U18 lag må det minst 11 spillere til. Det samme gjelder for å 

ha økonomi for å gjennomføre dette. 

 

Vedtak: KVG sammen med Joel og Erik jobber videre med rekrutering med spesielt 

fokus på U18 

 

 

 



 
 

 

 

42/23  Kontrakter for A/B-lag og U18 spillere   KVG/TEA 

For å ha kontrakter klare trengs det fastsetting av treningsavgift for A-lag og 

U18. Dette må på plass før vi skriver kontrakter. Reiseutgifter holdes separert. 

 

Treningsavgiften vurderes til for U18: 20 000,- 

Treningsavgiften vurderes til for A-lag til: 10 000,- 

Treningsavgiften vurderes til for B-lag til: 6 000,- 

 

Vedtak: Treningsavgift i dette tilfellet er anslagsvis, og avhenger av hvor mange 

spillere det blir på hvert lag og hvor mye sponsing som kommer inn. Det vil bli 

ett nytt vedtak som fastsetter treningsavgiften.  

 

43/23  Unntatt offentligheten    KVG/TEA 

 

Vedtak: Unntatt offentligheten 

 

44/23  17 Mai komite      CH/TEA 

 Per Jore og Cristian Solis tar ansvar for fane og litt underholdning i toget. Har 

gitt dem lov til å leie inn høyttaler, med forbehold om at de kommer med 

kvittering. 

 

CH tar møte på rådhuset 10 Mai. SIHK er allerede meldt opp til borgertoget og 

trenger kun litt mer informasjon om oppmøte og regler.  

 

 CH ber Cristian om å lage ett innlegg på Spond for å informere om dagen. 

 

 CH legger ut ett innlegg på SoMe 15-16 mai og oppfordrer medlemmer til å 

møte opp i kampdrakter og klubbtøy 

 

Vedtak: Til orientering  

 

45/23  Bambusa dugnad-oppsummering    HL 

 Fått levert ut det meste av sokkene, kun en som gjenstår. Fått en oversikt over 

sponsor bidrag som utbetales klubben. Estimert ca 2000,- 

 

Alle fakturaer fra Bambusa har blitt lagt til forfall i banken.  

 

Gratis sokker som ble premie for godt salg, er mottatt og vil bli utlevert på 

trening 09.05.23. 

 

Vedtak: Til orientering  

 

46/23  SoMe «Standard» status     CH 

Mangler foreløpig informasjon om hva som denne standarden består av.  

 

Vedtak: CH jobber videre med en standard. Fått tilsendt «samtykke erklæring» for å ha 

noe innputt til hva som skal stå i standarden. Videre bør standard inneholde 

oversikt over alle SIHK sponsorer. Se om det finnes noe informasjon på nettet 

fra andre idrettslag som omtaler dette.  

 

 



 
 

 

 

47/23  Eventuelt       TEA/EB 

Etter at flere tar seg til rette i klubben for å handle inn må vi se gjennom 

matrisen for fullmakter. Denne bør publiseres når den er vedtatt  

   

1. Unntatt offentligheten 

 

Vedtak: Unntatt offentligheten 

 

 

 

 

2. Sommercamp 

Vi har fått tildelt 3 dager i til å avholde sommercamp i uke 25.  

 

Vedtak: TEA sjekker mulighetene for om U18 kan arrangere denne  

 

3. Istider 

FP har kommet med ett utkast til istider for neste sesong. Her har SeaHawks 

fått veldig mye istid og U18 har ikke fått noe tid på ettermiddagen. SIHK har 

ikke fått treningstider i helgene etter ute isen er åpnet. 

 

Vedtak: EB svarer på e-post at U18 ikke har fått istid på ettermiddag. Samtidig må vi 

be om ett møte med FP for å diskutere dette. 

 

4. Unntatt offentligheten 

 

Vedtak:  Unntatt offentligheten 

 

Signering av protokoll: 

 

 


